
Referat ordinær generalforsamling i Rønnede-Kongsted Antenneforening (RKA) den 16. marts 
2023. 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af stemmetællere. 
 

2. Valg af dirigent og referent. 
 

3. Beretning om foreningens virke i året 2022. 
 

4. Aflæggelse af regnskab. 
 

5. Forslag fra bestyrelsen:  
 
Forslag under pkt. 5 afgøres med simpelt flertal og behandles enkeltvis. 
 

a. Bemyndigelse til bestyrelsen til at tilslutte nye områder, der naturligt hører ind 
under foreningen, samt holde udsalg, hvis dette er en fordel for foreningen 

b. Bemyndigelse til bestyrelsen til at ændre opkrævning ved ændrede 
leverandørpriser eller ændring i afgifter. 

c. Bestyrelsen stiller forslag om tilslutning til YouSee Play. 
 

6. Forslag fra medlemmerne. 
 

7. Fremlæggelse af: 
 

a. Budgetforslag & fastsættelse af medlemsbidrag. 
b. Fastsættelse af tilslutningsafgift og anlægsudgift. 
c. Fastsættelse af påkravsgebyr. 
d. Fastsættelse af genåbningsafgift. 
e. Fastsættelse af pris for pakkeændring og flytning af tilslutning 
f. Fastsættelse af honorarer. 

 
8. Valg af: 

a. Bestyrelsesmedlemmer. 
b. Bestyrelsessuppleant. 
c. Revisor. 

 
9. Eventuelt: 

 
 
Ad pkt. 1: 
 Lis og Jørgen blev valgt. 
 



Ad pkt. 2: 
 
 Knud Olsgaard valgt som dirigent. 
 
 Steen K. Gunnarson valgt som referent. 
 

Dirigenten fastslog, at generalforsamling var varslet i god tid og således var 
beslutnings dygtig. 
Der blev fremlagt 1 fuldmagt. 

 
Ad pkt. 3: 
 
 Formanden fremlagde beretning for foreningens virke i 2022, han berørte blandt  

Andet, at der i løbet af de sidste 2 år var kommet 163 ny lejeboliger i Rønnede –  
Kongsted området 
Der var tale om Lejnyt, der havde bygget i området og man havde fra bestyrelsens  
side valgt ikke at opkræve tilslutningsgebyr, for at få så mange som muligt nye  
medlemmer. 
Det var sådan, at RKA betalte kabler, medens bygherre betalte for graveabejde. 
Efterfølgende havde mellem 25 og 30 % meldt sig ind i RKa. 

 Siden september 2022 og frem til nu havde RKA opgraderet anlægget så man nu 
tilbød 1000 MB. 
Dette var sket i samarbejde med Yousee. 
Man havde desuden lavet en aftale om at skifte el leverandør, idet det var billigere 
OK. 
 
Der blev i forbindelse med debatten omkring beretningen opfordret til, at man fik  
rettet til, således det fremgik tydeligt, at man afholdt udsalg i forbindelse med nye 
områder. 
 
Beretningen godkendt. 

 
Ad pkt. 4: 
 Regnskabet fremlagt og godkendt. 
 
Ad pkt. 5: 

5a: Bestyrelsen fik bemyndigelse til tilslutning af nye områder, med udsalg såfremt 
det er til fordel for foreningen. 
 
5b: Bestyrelsen fik bemyndigelse til ændring af opkrævning ved ændrede 
leverandørpriser eller ændringer i afgifter. 
 
5c:  Bestyrelsens indstilling om tilslutning til YouSee Play blev godkendt. 
 
PAUSE: hvor Yousee gennemgik det nye tiltag Yousee Play 



Ad pkt. 6:  
 
 Ingen forslag modtaget fra medlemmer. 
 
Ad pkt. 7: 
 
 7a: Budgetforslag og medlemsbidrag godkendt. 
 

7b: Tilslutningsafgift og anlægsudgift godkendt (Der foretages revision inden næste      
       generalforsamling)  
 
7c: Påkravsgebyr godkendt. 
 
7d: Genåbningsafgift godkendt. 
 
7e: Pris for pakkeændring og flytningsafgift godkendt. 
 
7f: Honorarer godkendt. 

 
Ad pkt. 8: 
 
 8a: John D. Jensen, genvalgt. 
       Dan A. Hansen, genvalgt. 
       Kim Hollberg, genvalgt. 
       Steen K. Gunnarson, nyvalgt. 
 
 8b: Gunner Mayland, nyvalgt. 
 
 8c: Revisionsfirmaet Kennet Birkelund ApS genvalgt. 
 
Ad pkt. 9: 
 Formanden takkede for fremmødet. 
 
 Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
 
 
Knud Olsgaard 
Dirigent. 

Ref. 
Steen K. Gunnarson 

 
 


